
PROTOKÓŁ Nr   1 /15 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia  11 lutego 2015 roku 

 
11 lutego 2015 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Wiżajny  

w budynku Urzędu Gminy w Wiżajnach. 

Posiedzeniu przewodniczył wybrany jednogłośnie Przewodniczący Rady Gminy  

Pan Walenty Wałejko. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Grzegorz Rutkowski  – Z-ca przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

3. Pan Andrzej Jurgielewicz  – Członek Komisji Rewizyjnej 

Nieobecny: Jan Dariusz Rudziewicz   

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 1).                                                 

 

1. Pani Teresa Kuźma    – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Budżetu i 

     Finansów 

2. Pan Sławomir Przekop   – Z-ca przewodniczącej Komisji Budżetu i  

     Finansów 

3. Pan Tadeusz Łanczkowski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

4. Pan Tomasz Zamojski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów  

5. Pan Walenty Wałejko   – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 2).  

 

1. Pan Andrzej Łanczkowski  – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

2. Pan Bogdan Duś   – Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

3. Pan Jarosław Mikielski  – Członek Komisji Infrastruktury 

4. Pan Czesław Puza   – Członek Komisji Infrastruktury 

5. Pan Ignacy Szeraszewicz   – Członek Komisji Infrastruktury 

6. Pan Jan Krzykwa    – Członek Komisji Infrastruktury 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – Wójt Gminy 

2. Pani Teresa Klejmont   – Skarbnik Gminy 

3. Pani Jadwiga Markowska  – Sekretarz Gminy    

4. Pan Daniel Sieraniewicz   – Referent w Urzędzie Gminy 

 

W posiedzeniu uczestniczył również Wójt Gminy Dubeninki Pan Ryszard Zieliński. 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 9
10 

i powitał 

wszystkich zebranych. 

 

Do p-ktu 2 

  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał proponowany porządek 

posiedzenia:    

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
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4. Ustalenie stawek opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

i zaopiniowanie projektu uchwały w tej sprawie. 

5. Zaopiniowanie projektu w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku 

Województwa Podlaskiego w sprawie Suwalskiego Parku Krajobrazowego. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne 

ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność 

Gminy Wiżajny na rzecz PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 r. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wiżajny na lata 2015-2022. 

9. Rozpatrzenie podania Pani Małgorzaty Wronowskiej. 

10. Rozpatrzenie podania Pani Urszuli Rudziewicz. 

11. Sprawy bieżące. 

12. Wolne wnioski.  

13. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku 

obrad. Z braku uwag zapytał o to, kto jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad.  

Za oddano 14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że porządek został przyjęty.  

 

Do p-ktu 3  

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt:  

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

Za przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji Rewizyjnej głosowało  

3 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Infrastruktury głosowało 6 członków 

komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów głosowało  

5 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

 Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że protokoły zostały przyjęte. 

 

 

Do p-ktu 4 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Ustalenie 

stawek opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i zaopiniowanie projektu uchwały 

w tej sprawie. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że zachodzi konieczność 

podwyższenia stawki opłaty za wywóz śmieci. Wyjaśnił, że większa część pobieranych 

pieniędzy ponoszona jest na koszty związane z odbiorem śmieci przez firmę, a pracownik 

rozliczany jest w 60% z pieniędzy uzyskanych za śmieci, a w pozostałej części z opłat za 

wodę i kanalizację. Dodał, że poprzednia umowa przewidywała wywóz nieczystości  

za  9 tys. zł, a obecna za 14 tys. zł i tą różnicę trzeba jakoś pokryć. Dodał, że jeżeli 

chcielibyśmy wprowadzić jednakowe opłaty, to wszyscy płaciliby po ok. 29 zł. Stwierdził,  

że jego zdaniem należy pozostawić ten podział, który jest obecnie i zaproponował następujące 

stawki (załącznik nr 4).  

 Radny Pan Tadeusz Łanczkowski zapytał co z tymi gospodarstwami, które nie płacą 

za śmiecie. 
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 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że takich gospodarstw jest 

tylko 4 w tym jedno, gdzie osoba już nie żyje. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski stwierdził, że może należy obniżyć zaproponowaną 

przez Wójta opłatę dla gospodarstw jednoosobowych. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że on zawsze jest za mieszkańcami  

i można tą opłatę obniżyć do 13 zł. 

 Radny Pan Sławomir Przekop powiedział, że on by tą stawkę zmniejszył do 12 zł , 

a podniósł opłatę dla gospodarstw trzyosobowych.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu. 

Za  pozytywną opinią projektu uchwały oddano 13 głosów, przeciw oddano 1 głos,  

głosów wstrzymujący się nie było. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie, projekt  

w załączeniu (załącznik nr 5). 

 

Do p-ktu 5 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa 

Podlaskiego w sprawie Suwalskiego Parku Krajobrazowego. Następnie dodał, że kiedyś była 

podejmowana uchwała w tej sprawie, ale opinia w niej zawarta była negatywna. Dodał,  

że odbyło się spotkanie na którym udało się parę rzeczy osiągnąć, a główne zmiany dotyczą: 

- zmiany powierzchni, która związana jest z nowej techniki pomiarowej 

Przewodniczący posiedzenia wyjaśnił, że rozbudować się można w określonych przypadkach 

i została również zwiększono objętość zbiornika do 0,5 ha, gdzie wcześniej było to 100 m
2
  

co ma wpływ na rozbudowę, która była możliwa tylko w określonym odstępie od zbiornika. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski zapytał, czy coś zostało bardziej zaostrzone. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że zmiana ustawy 

pociągnęła zmianę kompetencji i teraz za parki odpowiada Urząd Marszałkowski. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu. 

Za  pozytywną opinią projektu uchwały oddano 9 głosów, przeciw oddano 4 głosy,  

oddano 1 głos wstrzymujący się.  

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie, projekt  

w załączeniu (załącznik nr 6). 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jest w Urzędzie Wójt 

Gminy Dubeninki, który chciałby porozmawiać o rajdzie samochodowym na naszym terenie. 

Wójt dodał, że chodzi o Rajd Polski. Następnie  powiedział, że na naszym terenie trasa liczy 

17 km po drogach szutrowych. 

 Wójt Gminy Dubeninki Pan Ryszard Zieliński powiedział, że na jego terenie już dwa 

razy odbył się taki rajd i większych szkód nie było, ale tylko dlatego, że dopisała pogoda. 

Dodał, że podejście organizatorów rajdu jest trochę niepoważne. Wyjaśnił, że jego gmina 

otrzymała za ten rajd 11 tys. zł. Dodał, że nie obyło się bez szkód wyrządzonych przez 

widzów i później ludzie zwracali się o odszkodowania do Gminy.  Stwierdził, że chce 

porozmawiać, czy może nie zażądać większej kwoty za ten rajd np. 1500 zł za kilometr. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jego zdaniem skoro  

to jest rajd Polski, to jest też jakaś promocja dla Gminy. Dodał, że ma to się odbyć 4 lipca, 

koszt za km 1500 zł razy 17 km też daje niemałą kwotę. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski zapytał, co dało wizerunkowo gminie Dubeninki to, 

że ten rajd się odbył. 



4 

 

 Wójt Gminy Dubeninki Pan Ryszard Zieliński powiedział, że nic to nie dało, 

ponieważ wieczorem zjawiło się ok. 300 widzów z własnym prowiantem i żadnych 

wymiernych korzyści z tego rajdu nie było. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jego zdaniem jeżeli 

organizatorzy rajdu zagwarantują odpowiednią kwotę, to nie można od tego uciekać.  

Jego propozycja jest taka, żeby zażądać kwotę 3 tys. zł za kilometr. 

 Wójt Gminy Dubeninki Pan Ryszard Zieliński powiedział, że  oczywiście,  

że nie można się zamknąć, ale też gmina nie może na tym tracić. Dodał, że prowadzi 

rozpoznanie jakie jest stanowisko sąsiadów i dobrze będzie, jak wszyscy będą mówili 

podobnie.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że rozmawiał  

z Dyrektorem Zarządu Dróg który powiedział mu, że za tą kwotę, którą oni proponują drogi 

się nie naprawi. 

 Radny Pan Andrzej Hołdyński powiedział, że jego zdaniem, jeżeli zgodzą się  

na kwotę 3 tys. zł za kilometr to można się zgodzić, jak nie, to nie. 

 Wójt Gminy Dubeninki Pan Ryszard Zieliński powiedział, że może być 3 tys. zł,  

ale taką kwotę muszą podawać wszyscy. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że ewentualnie można 

zejść do 2,5 tys. zł. 

 

Do p-ktu 6 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie 

służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Gminy Wiżajny na rzecz 

PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że temat był już 

przerabiany i zakład proponuje wpłatę jednorazową. Dodał, że jego zdaniem należy podjąć 

uchwałę w tej sprawie, a on zajmie się szczegółami. Wyjaśnił, że zamówił już swoją wycenę  

i będzie rozmawiał w tej sprawie. 

 Radny Pan Grzegorz Rutkowski stwierdził, że może coś innego niż wpłata 

jednorazowa. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski zapytał, czy nie można tej opłaty na czynsz 

rozłożyć. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że nie. Dodał, że z tego 

nie uda się wyciągnąć więcej pieniędzy, a wycena może okazać się droższa. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że dla niego to jest dziwne, że firma 

która chce wejść na naszą działkę ustala nam cenę, ale widocznie tak musi być. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji o to, 

kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu. Za  pozytywną opinią 

projektu uchwały oddano 14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie, projekt  

w załączeniu (załącznik nr 7). 

 

Do p-ktu 7 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 r. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont przedstawiła proponowane zmiany w budżecie 

gminy na 2015 r.: 
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1. Dokonano przeniesienia dochodów w wysokości - 173 800,00 zł z rozdziału - 75618  

z tytułu wpłat za odbiór odpadów komunalnych do działu 90002 - gospodarka odpadami, 

jednocześnie zwiększając wpływy do  kwoty - 198 000,00 zł.  

    Zwiększono również wydatki w tym rozdziale do wysokości - 198 000,00 zł.  

2. Zwiększono dochody o kwotę - 547 135,00 zł, jest to refundacja środków z budżetu Unii 

Europejskiej za wykonaną inwestycję wodociągową w 2014 roku pn. „,Budowa sieci 

wodociągowych, pompowni wody i montaż reduktorów ciśnienia”. 

3. Zmniejszono dochody majątkowe ze sprzedaży mienia - 49 739,53 zł. 

4. Zmniejszono dochody i wydatki w dziale oświata o kwotę - 48 106, 00 zł /zmniejszenie 

subwencji oświatowej/. 

5. Zwiększono dochody i wydatki w ramach zadań zleconych na wypłaty dodatków 

energetycznych o kwotę - 132,00 zł /dotacja z PUW/.  

6. Zwiększono dochody i wydatki bieżące w kwocie - 2 122,- zł z tytułu zwrotu nienależnie 

pobranych świadczeń z pomocy społecznej.  

7. Zwiększono dochody z tytułu odsetek od nieterminowych wpłat podatków i opłat lokalnych 

- 700,- zł, zmniejszając jednocześnie wpływy z podatku od środków transportowych od osób 

fizycznych o taką samą kwotę. 

8. Zwiększono dochody z tytułu refundacji ze środków UE w wysokości 42 024,00 zł z tytułu 

wykonania wydatków w ramach zrealizowanego projektu pn. „Wiżajny przyjazne turystom”. 

9. Zwiększono plan wydatków na diety radnym, wynagrodzenie w administracji, wydatki  

na promocję ogółem - 28 632,00 zł.  

10. Zwiększono wydatki na zabezpieczenie wkładu własnego z budżetu gminy 20% - wypłaty  

stypendium socjalnych uczniom w wysokości - 13 392,00 zł.       

11. Dokonano przeniesień pomiędzy paragrafami na wydatki dotyczące podatku  

od nieruchomości -  334,00 zł. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski zapytał o co chodzi z zabezpieczeniem  

20% na potrzeby stypendialne. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że jeżeli takiej kwoty się nie 

zabezpieczy, to można nie otrzymać dotacji na ten cel. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski zapytał, czy to coś nowego. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że nie, ale to będzie dopiero  

od połowy roku.  

  Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji o to, 

kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu. Za  pozytywną opinią 

projektu uchwały oddano 14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie, projekt  

w załączeniu (załącznik nr 8). 

 

Do p-ktu 8 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wiżajny na lata 2015-2022. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że zmiany są związane  

z dostosowaniem uchwały do zmian w budżecie gminy. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji o to, 

kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu. Za  pozytywną opinią 

projektu uchwały oddano 14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie, projekt  

w załączeniu (załącznik nr 9). 
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Do p-ktu 9 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Rozpatrzenie podania Pani Małgorzaty Wronowskiej. Następnie odczytał podanie  

(załącznik nr 10). 

Członkowie Komisji wyrazili zgodę na wynajem pomieszczenia. Za oddano 14 głosów, 

głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji o to, 

kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w tej sprawie. Za  pozytywną 

opinią projektu uchwały oddano 14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie, projekt  

w załączeniu (załącznik nr 11). 

 

 

Do p-ktu 10 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Rozpatrzenie podania Pani Urszuli Rudziewicz. Następnie odczytał podanie  

(załącznik nr 12). 

Członkowie Komisji wyrazili zgodę na wynajem pomieszczenia. Za oddano 14 głosów, 

głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji o to, 

kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w tej sprawie. Za  pozytywną 

opinią projektu uchwały oddano 14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie, projekt  

w załączeniu (załącznik nr 13). 
 

 

Do p-ktu 11 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Sprawy bieżące. Powiedział, że jest jeszcze jedno podanie Pani Skończeń, następnie odczytał 

podanie (załącznik nr 14). 

Członkowie Komisji wyrazili zgodę na wynajem pomieszczenia. Za oddano 14 głosów, 

głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji o to, 

kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w tej sprawie. Za  pozytywną 

opinią projektu uchwały oddano 14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie, projekt  

w załączeniu (załącznik nr 15). 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że nie jest do końca 

prawidłowe to, że wszystko jest przekazywane dla wspólnoty mieszkaniowej w Ośrodku 

Zdrowia. Następnie zapytał, czy ma zająć się tą sprawą i to zmienić. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że jego zdaniem tak. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że 25 lutego br. chce nas 

odwiedzić biskup ełcki. Następnie powiedział, że wybory sołtysów zakończyły się  

w 21 miejscowościach i do tej pory zmiany były w 3 sołectwach. Dodał, że każdy z sołtysów 

otrzymał nową pieczęć, a on uczestniczył w 20 spotkaniach i wszędzie był przyjmowany  

z wielką gościnnością. 

 Wójt Gminy powiedział, że spotkania dotyczące tworzących się Lokalnych Grup 

Działania są bardzo trudne. Trwają rozmowy, ale nasza gmina jest odcięta od Lokalnej Grupy 
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Rybackiej. Dodał, że ma powstać Lokalna Grupa Działania Suwalsko-Sejneńska,  

ale to wszystko jest jeszcze na etapie rozmów i może okazać się, że na najbliższej sesji 

zajdzie konieczność zmiany uchwały. Dodał, że ta grupa odcina się od Grupy Rybackiej. 

Wójt Gminy powiedział, że chciałby poruszyć sprawę lekarza, gdyż słyszał różne opinie  

na jego temat i pozytywne i negatywne. 

 Radny Pan Bogdan Duś powiedział, że dużo osób narzeka na tego lekarza. 

 Radna Pani Teresa Kuźma powiedziała, że są trudności z wystawianiem skierowań. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że jego zdaniem, dla nas przydałby się 

lekarz, który jest na miejscu. Dodał, że w telewizji można usłyszeć, że jest dużo uchodźców  

z Ukrainy i może wśród nich jest jakiś lekarz. Stwierdził, że warto się nad tym pochylić, 

ogłosić się z tym i może należy iść w tym kierunku, aby znaleźć jakiegoś lekarza. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jak Pani Golubiewska 

sprowadzi jakiegoś lekarza to zawsze jest narzekanie.  

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski zapytał, czy jego propozycja jest w ogóle 

rozpatrywana. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że może okazać się,  

że taki lekarz z Ukrainy nie będzie miał uprawnień do leczenia w Polsce. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że jego zdaniem trzeba zaprosić Panią 

Golubiewską i przedstawić jej te zastrzeżenia. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko stwierdził, że z czegoś wynika 

fakt, że nie chce wypisywać skierowań.  

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko przedstawił informację o wynagrodzeniu 

nauczycieli (załącznik nr 16). 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że nad tematem oświaty 

trzeba będzie jeszcze się pochylić. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz zapytał, dlaczego komisje są co dwa miesiące. 

 Rady Pan Tomasz Zamojski zapytał, co z nowym sposobem odczytywania liczników 

za wodę. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jedno takie urządzenie 

kosztuje ok. 15 tys. zł. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski zapytał o szansę budowy plaży. Zapytał, czy ten teren 

jest gminny, czy nie. Dodał, że należy rozpatrzyć możliwość wyrównania tam tego terenu, 

rozebrania ogrodzenia i uporządkowania tak, aby to jakoś wyglądała, bo na dzień dzisiejszy 

Wiżajny nie mają praktycznie żadnej plaży. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że można się tym 

tematem zająć i rozpatrzyć i sprawdzić jaki jest stan prawny tego terenu. Dodał, że w sprawie 

wyceny nieruchomości dla PGE to może ona kosztować nawet 1500 zł więc chyba nie ma 

potrzeby, żeby ją robić. 

 

 

Do p-ktu 12 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Wolne wnioski.  

 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 
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Do p-ktu 13 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zakończenie posiedzenia. Następnie podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu  

i zamknął obrady połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny. 

Godzina 11
45

. 

 

Protokołował: 

D. Sieraniewicz 

Przewodniczący posiedzenia 

 

/-/ Walenty Wałejko 

1.Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

       /-/ Andrzej Jacek Hołdyński 

 

 

 

2. Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

 

           /-/ Teresa Kuźma 

 

 

 

3. Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

 

        /-/ Andrzej Łanczkowski 

 

 


